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Proponowany porządek obrad XXXI sesji Rady Miasta  przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miasta. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej.  

9. Informacja z realizacji budżetu Miasta za I półrocze 2020 r. 

10. Informacja o potrzebach remontowych dotycząca mieszkań będących w zasobach 

TBS oraz zasobach miasta. 

11. Informacja o wynikach egzaminów w szkołach podstawowych. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 

3) statutu Miasta Brzeziny, 

4) wystąpienia do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego        o uzgodnienie 

zmian w treści statutu Muzeum Regionalnego w Brzezinach, 

5) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 8 położonych przy ulicy Lasockich,  

6) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działki z obrębu nr 8 położonej przy ulicy Głowackiego, 

7) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 5 położonych przy ulicy Małczewskiej, 

8) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków - Kościele S.S. Bernardynek p.w. Św. Ducha w 

Brzezinach przy ul. Kościuszki 1/3, 

9) zmiany uchwały Nr LIV/291/2014 Rady Miasta Brzeziny z dnia 24 lipca 2014r.                   

w sprawie nadania nazwy ulicy, 

10) wyrażenia zgody na zawarcie ugody przed mediatorem. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 

 

 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył XXXI sesję Rady Miasta Brzeziny w dniu 

24 września 2020 r. o godz. 907 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była transmitowana               

na żywo do internetu przez You Tube.  
 

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 12. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radny Roman Kornecki był nieobecny podczas XXXI sesji, natomiast radni: Adam Durański 

oraz Janusz Nowański spóźnili się na posiedzenie. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż 23 września br. do Przewodniczącego Rady 

wpłynął wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji zmiany 
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polegającej na wpisaniu w miejsce projektu uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego o uzgodnienie zmian w treści statutu Muzeum Regionalnego w 

Brzezinach, projektu uchwały o przyjęciu zmian Statutu Muzeum Regionalnego w Brzezinach. 
 

Na posiedzenie przybył spóźniony radny Janusz Nowański. 
 

W związku z wprowadzoną zmianą porządek obrad XXXI sesji Rady Miasta Brzeziny 

przedstawia się następująco (odczytanie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady): 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miasta. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6.    Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej.  

9. Informacja z realizacji budżetu Miasta za I półrocze 2020 r. 

10. Informacja o potrzebach remontowych dotycząca mieszkań będących w zasobach TBS 

oraz zasobach miasta. 

11. Informacja o wynikach egzaminów w szkołach podstawowych. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 

c) statutu Miasta Brzeziny, 

d) przyjęciu projektu zmian Statutu Muzeum Regionalnego w Brzezinach, 

e) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 8 położonych przy ulicy Lasockich,  

f) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działki z obrębu nr 8 położonej przy ulicy Głowackiego, 

g) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 5 położonych przy ulicy Małczewskiej, 

h) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków - Kościele S.S. Bernardynek p.w. Św. Ducha w Brzezinach 

przy ul. Kościuszki 1/3, 

i) zmiany uchwały Nr LIV/291/2014 Rady Miasta Brzeziny z dnia 24 lipca 2014r.                   

w sprawie nadania nazwy ulicy, 

j) wyrażenia zgody na zawarcie ugody przed mediatorem. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, ani wniosków do porządku obrad. 
 

4.  Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miasta 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XXX sesji Rady Miasta z 

dnia 27 sierpnia 2020 roku? 
 

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał 

protokół pod głosowanie. 
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Wynik głosowania:  

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Protokół z XXX sesji Rady Miasta Brzeziny został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

5.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Zastępca Burmistrza Jakub Piątkowski przedstawił informację z prac między sesjami: 
 

- 8 września Wojewoda Łódzki wydał decyzję na komunalizację na rzecz Miasta Brzeziny 

działki nr 1244 o pow. 5.8734 ha przy ul. Łódzkiej 35, która stworzyła możliwość ubiegania się 

o środki zewnętrzne na uporządkowanie terenu składowiska, 
 

- 9 września odbyło się spotkanie z projektantem, który opracowuje PFU remontu komnaty 

retencyjnej, 
 

- 9 września 2020 r. Burmistrz podpisała akt notarialny – umowę sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej jako działki nr 3809/3 o pow. 979 m² i 3809/4 o pow. 1000 m², położonej w obrębie 

4 miasta Brzeziny przy ul. Wojska Polskiego. Cena sprzedaży 64.365,90 zł i 70.528,20 zł brutto. 

Nieruchomość była sprzedana w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, w wykonaniu 

zarządzenia nr 7/2018 Burmistrza Miasta Brzeziny z dnia 11 stycznia 2018 r., 
 

- 9 września 2020 r. Burmistrz podpisała akt notarialny – umowę sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 3746/13 o pow. 1103 m², położonej w obrębie 3 miasta Brzeziny 

przy ul. Wojska Polskiego. Cena sprzedaży 61.500,00 zł brutto. Nieruchomość była sprzedana w 

drodze przetargu ustnego nieograniczonego, w wykonaniu zarządzenia nr 8/2018 Burmistrza 

Miasta Brzeziny z dnia 11 stycznia 2018 r. 
 

- 10 września przy udziale Marszałka Województwa Łódzkiego nastąpiło oficjalne uroczyste 

przekazanie ciężkiego wozu pożarniczego strażakom z OSP zakupionego w ramach zadania 

„Zwiększenie bezpieczeństwa przeciwpożarowego poprzez zakup wozu ratowniczo – 

gaśniczego z wyposażeniem dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzezinach” za kwotę 

1.101.957,00zł, 
 

- 10 września  odbyło się spotkanie z projektantami zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego miasta Brzeziny, 
 

- 10 września Zastępca Burmistrza wziął udział w spotkaniu roboczym dot. Strategii Rozwoju 

Powiatu na lata 2021-2027, 
 

- 11 września odbyło się otwarcie ofert na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2912 E 

ul. Małczewska w Brzezinach”. Wpłynęło 8 ofert, 
 

- 12 września Burmistrz wzięła udział w pierwszym cyklu „Latawcowy zawrót głowy”, 
 

- 13 września Burmistrz wzięła udział podczas zawodów strażackich organizowanych przez 

OSP pn. „Mini Firefighter Combat Challenge”,  
 

-17 września Zastępca Burmistrza spotkał się z przedstawicielami Zarządu Zlewni w Łowiczu 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w sprawie uporządkowania koryta rzeki 

oraz przyszłych pozwoleń wodno-prawnych, 
 

- 17 września odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie korzystania z sal 

gimnastycznych przez podmioty zewnętrzne, 
 

- 18 września odbyło się spotkanie z doradcą wojewody Piotrem Ciepluchą w sprawie Filmu 

promocyjnego Miasta Brzeziny, 
 

https://www.facebook.com/events/307555463883751/?acontext=%7B
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- 18 września Zastępca Burmistrza spotkał się z p. Waldemarem Wojciechowskim nowym 

pełnomocnikiem ds. Kolei Dużych Prędkości na województwo łódzkie, 
 

- 22 września Zastępca Burmistrza spotkał się z Przemysławem Olczakiem Wicedyrektorem 

WUP w Łodzi w sprawie roli jednostki w przyszłym okresie programowania i potencjalnych 

możliwości dla miasta, 
 

- Urząd Miasta otrzymał dofinansowanie na kwotę 24.750,00zł dla OSP na zakup sprężarki do 

butli tlenowych z Funduszu Sprawiedliwości. Koszt własny Miasta to 1%. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała o spotkanie z 18 września br. z                              

p. Waldemarem Wojciechowskim pełnomocnikiem ds. Kolei Dużych Prędkości – czy już 

wiadomo, kiedy odbędzie się spotkanie z mieszkańcami dotyczące przebiegu linii, o którym 

była mowa na poprzedniej sesji? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż w/w spotkanie miało miejsce w powiecie. W. 

Wojciechowski poprosił o kontakty do radnych, aby mógł bezpośrednio się kontaktować i na 

bieżąco przekazywać informacje. Od wtorku pełnomocnik przebywa na kwarantannie i w 

związku z tym działania zostały wstrzymane. W związku z tym musimy uzbroić się w 

cierpliwość. Zastępca Burmistrza podczas spotkania na prośbę mieszkańców poruszył temat 

przesunięcia nowego przebiegu od strony południowej w stronę dalszych granic miasta. 
 

Radna dopytała, czy radni mogą zapoznać się z przesłanymi dokumentami w tym zakresie, aby 

mogli udzielić mieszkańcom informacji co Miasto w tej kwestii planuje? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż zaraz po sesji radnym zostanie przesłany w/w dokument. 
 

Radna Anna Sokołowska poprosiła o szczegóły spotkania z 10 września z dyrektorami szkół w 

sprawie korzystania z sal gimnastycznych przez podmioty zewnętrzne. 
 

Zastępca Burmistrza powiedział, że jeśli sytuacja epidemiologiczna w mieście nie pogorszy się  

to od 1 października Miasto wyrazi zgodę na udostępnianie sal dotychczasowym najemcom. 

Obowiązek dezynfekcji będzie scedowany na wynajmującego. 
 

Radny Dariusz Guzek odnosząc się do spotkania z pełnomocnikiem do spraw szybkiej kolei 

zapytał, czy podczas spotkania W. Wojciechowski potwierdził lub chociaż zasygnalizował 

możliwość wybudowania przystanku kolejowego w Brzezinach? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż pełnomocnik mówił, iż przystanek powstanie.  
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał o szczegóły spotkania z 10 września z projektantami 

zmian w planie zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż wynikiem tych spotkań będą uchwały, które radni w dniu 

dzisiejszym będą podejmowali na sesji. Projekty zostały szczegółowo omówione na Komisjach 

Rady Miasta. 
 

Radny Krzysztof Sienkiewicz zapytał o spotkanie z 9 września z projektantem w sprawie 

remontu komnaty retencyjnej. 
 

Zastępca Burmistrza poinformował, iż Miasto chciałoby zająć się jeszcze w tym roku remontem 

komnaty retencyjnej, gdyż jest to kwestia priorytetowa. Czekamy na decyzję Wojewody 

Łódzkiego odnośnie uzyskania wsparcia finansowego na ten cel. Problem zostanie docelowo 

rozwiązany poprzez budowę nowej nitki. Miasto planuje złożyć wniosek do “funduszu 

covidowego” na budowę 700m2 nowego odcinka kanalizacji deszczowej. 
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6.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w okresie między sesjami wpłynęły do Biura 

Rady dwie interpelacje złożone przez radną Ilonę Redlińską. 
 

Radna poinformował, iż interpelacja dotyczyła budowy parkingu na osiedlu 30-lecia. Otrzymała 

negatywną odpowiedź w tym zakresie. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż Władze dostrzegają w/w problem niemniej jednak są 

ważniejsze priorytety do zrealizowania, a obecny budżet jest mocno ograniczony z uwagi na 

utracone dochody. Miasto dołoży starań, aby do końca kadencji ukończyć chociaż I etap 

budowy parkingu na w/w osiedlu. 
 

Radna Anna Sokołowska zapytała dlaczego na “deptaku” od miesiąca nie pali się żadna latarnia, 

mieszkańcy skarżą się, iż jest tam niebezpiecznie? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż brak oświetlenia spowodowany jest kwestiami 

technicznymi. Ponowiony zostanie komunikat w tej sprawie. 
 

7.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek  

Radny Janusz Nowański w imieniu mieszkańców ulicy bez nazwy odchodzącej w kierunku 

południowym od ul. Polnej zapytał o powód “wycięcia” przez ZUK w/w ulicy z projektu 

budowy kanalizacji. Następnie poinformował, iż 16 września br. w/w mieszkańcy złożyli pismo 

będące ponowieniem prośby ujęcia w/w uliczki w planach budowy kanalizacji. 
 

Prezes ZUK-u Janusz Cywiński odpowiedział, iż rzeczywiście w/w inwestycja została zdjęta z 

planu, ponieważ dwóch właścicieli nie wyraziło zgody na wykonanie przez ich działki 

kanalizacji. 

Prezes otrzymał pismo, o którym wspomina radny i w związku z tym spółka ponownie wystąpi 

do właścicieli działek o wyrażenie zgody na budowę kanalizacji. Jeśli ZUK będzie dysponował 

wszelkimi zgodami ponownie rozpatrzy możliwość budowy kanalizacji w w/w ulicy. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał prezesa ZUK-u czy spółka posiada już zezwolenie na 

przetwarzanie odpadów w ramach rekultywacji składowiska odpadów? 
 

Prezes odpowiedział, iż ZUK jeszcze nie otrzymał takiego zezwolenia. 
 

Przewodniczący Rady dopytał – to na jakiej podstawie odpady z oczyszczalni są deponowane na 

składowisku powodując powstawanie nieprzyjemnego fetoru, na który skarżą się mieszkańcy 

okolicznych działek? 
 

Prezes odpowiedział, iż wyjaśni w/w sprawę, jak tylko kierownik składowiska wróci z urlopu. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

9.  Informacja z realizacji budżetu Miasta za I półrocze 2020 r. 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła informację z realizacji budżetu Miasta                               

za I półrocze 2020 r. – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, iż budżet Miasta Brzeziny został uchwalony Uchwałą Nr XXI/146/2019 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 19 grudnia 2019 roku. Budżet po stronie dochodów zaplanowano w 

kwocie 69.742.273,55 zł, a zrealizowano w I półroczu 2020 roku w kwocie 31.530.392,83 zł, co 

stanowi 45,21% planu. Zaplanowane wydatki w wysokości 73.030.674,56 zł zostały 

zrealizowane w kwocie 29.264.247,55 zł, co stanowi  40,07% planu. 
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Następnie przedstawiła informację nt. realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych za I półrocze 

2020r.: 

1) Wniesienie wkładu pieniężnego do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w 

Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 200.000,00 zł. 

W roku 2020 r. nie poniesiono wydatków w ramach zadania. 
 

2) Budowa trzech zjazdów o charakterze publicznym z drogi wojewódzkiej Jamno-Brzeziny 

Plan na rok 2020 – 110.000,00 zł. 

W roku 2020 r. nie poniesiono wydatków w ramach zadania. 
 

3) Poprawa bezpieczeństwa infrastruktury drogowej na ul. Traugutta w Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 30.000,00 zł. 

W roku 2020 r. nie poniesiono kosztów w ramach zadania. 
 

4) Przebudowa ciągu dróg w ulicach Bohaterów Warszawy i Konstytucji 3 Maja w 

Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 576.181,00 zł. 

W roku 2020 wydatkowano 576.156,37 zł w ramach zadania. 
 

5) Przebudowa ciągu dróg w ulicach Dąbrowskiego i ul. Polna w Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 2.320.216,00 zł. 

W I półroczu 2020 roku wydatkowano 1.611.769,28 zł w ramach zadania. 
 

6) Przebudowa drogi gminnej, ul. Żeromskiego w Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 450.000,00 zł. 

W roku 2020 wydatkowano 861,00 zł w ramach zadania. 
 

7) Przebudowa drogi gminnej, ul. Św. Anny od ul. Południowej do ul. Sportowej  

Plan na rok 2020 – 425.000,00 zł. 

Inwestycja w trakcie przygotowywania. 

W roku 2020 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

8) Budowa budynku komunalnego przy ul. Św. Anny 35 w Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 568.031,00 zł. 

W roku 2020 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 

9) Rewitalizacja tkanki mieszkaniowej w Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 200.000,00 zł. 

Inwestycja w trakcie przygotowywania. 

W roku 2020 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

10) Wykupy działek 

Plan na rok 2020 – 172.000,00 zł. 

W roku 2020 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

11) Wniesienie wkładu pieniężnego do Towarzystwa Budownictwa Społecznego w 

Brzezinach Sp. z o.o. 

Plan na rok 2020 – 300.000,00 zł. 

W roku 2020 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 

12) Zwiększenie bezpieczeństwa przeciwpożarowego poprzez zakup wozu ratowniczo-

gaśniczego z wyposażeniem dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzezinach 

      Plan na rok 2020 – 1.172.800,00 zł. 

      W roku 2020 poniesiono koszty w wysokości 12.729,38 zł w ramach zadania. 
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13) Zakup wyposażenia żłobka miejskiego w Brzezinach w ramach projektu „Utworzenie 43 

nowych miejsc opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 w żłobku w Brzezinach” 

Plan na rok 2020 – 230.000,00 zł. 

W roku 2020 poniesiono koszty w ramach zadania w wysokości 144.913,68 zł. 
 

14) Wniesienie wkładu pieniężnego do Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 200.000,00 zł. 

W roku 2020 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

15) Modernizacja komnaty retencyjnej przy ul. Mickiewicza 10 

Plan na rok 2020 – 200.000,00 zł. 

Inwestycja w trakcie przygotowania. 

W roku 2020 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

16) Przebudowa kanału deszczowego w Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 200.000,00 zł. 

W roku 2020 wydatkowano 53.697,60 zł w ramach zadania. 
 

17) Przeciwdziałanie zagrożeniu powodziowemu w Brzezinach poprzez budowę i 

przebudowę urządzeń małej retencji 

Plan na rok 2020 – 640.000,00 zł. 

Inwestycja w trakcie przygotowywania. 

W roku 2020 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

18) Toaleta publiczna w Parku Miejskim przy ul. Piłsudskiego w Brzezinach 

Plan na rok 2020 – 150.000,00 zł. 

W roku 2020 wydatkowano 600,00 zł w ramach zadania. 
 

19) Zwiększenie produkcji energii ze źródeł odnawialnych na terenie Miasta Brzeziny 

Plan na rok 2020 – 8.058.941,94 zł. 

W roku 2020 wydatkowano 30.119,10 zł w ramach zadania. 
 

20) Wymiana oświetlenia ulicznego na terenie miasta Brzeziny 

Plan na rok 2020 – 1.172.706,00 zł. 

W roku 2020 poniesiono w ramach zadania wydatki w wysokości 2.292,50 zł. 
 

21) Budowa linowego placu zabaw – I etap. Budowa skateparku – II etap 

Plan na rok 2020 - 300.000,00 zł.  

W roku 2020 poniesiono w ramach zadania inwestycyjnego wydatki w wysokości  

5.658,00 zł. 
 

22) Rewitalizacja infrastruktury stadionu miejskiego  

Plan na rok 2020 – 300.000,00 zł. 

W roku 2020 wydatkowano 36.500,00 zł brutto w ramach zadania.  
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

Przyjęli informację do wiadomości. 
 

10.  Informacja o potrzebach remontowych dotycząca mieszkań będących w zasobach TBS 

oraz zasobach miasta 

Pani Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Brzezinach Ewa Mądra 

Chojka przedstawiła informację nt. potrzeb remontowych mieszkań będących w zasobach TBS 

– w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki stwierdził, iż przedstawiona informacja 

stanowi prośbę wsparcia TBS-u przez Miasto i w związku z tym chciałby zapytać, jaka 

minimalna kwota usatysfakcjonowałaby Panią prezes, aby rozpocząć działania mające na celu 

ratowanie substancji mieszkaniowej, które to ciążą na spółce, jako administratorze 

nieruchomości, a których z kolei niewykonanie może prowadzić do odpowiedzialności karnej? 

Następnie wyartykułował, iż TBS nie wyjdzie na prostą bez pomocy Miasta. 
 

Pani prezes odpowiedziała, że na chwilę obecną nie jest w stanie odpowiedzieć na w/w 

pytanie.   W jej ocenie część nieruchomości nie powinno być remontowanych z uwagi na 

bardzo wysoki koszt i stan kamienic. 
 

Zastępca Burmistrza odnosząc się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Rady Miasta odparł, 

iż całkowicie się zgadza, iż spółka potrzebuje pomocy jednak Miasto dysponuje bardzo 

ograniczonym budżetem. 
 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił informację nt. potrzeb remontowych mieszkań 

będących w zasobach miasta – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

Przyjęli w/w informacje do wiadomości. 
 

11.  Informacja o wynikach egzaminów w szkołach podstawowych 

Dyrektor Zbigniew Zieliński przedstawił informację nt. wyników egzaminów w Szkole 

Podstawowej Nr 1 w Brzezinach –  w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

W tym momencie na posiedzenie Rady Miasta przybył spóźniony radny Adam Durański. 
 

Radni nie mieli pytań do dyrektora SP Nr 1. 
 

Następnie dyrektor SP Nr 2 Anna Mrówka przedstawiła informację nt. wyników egzaminów w 

Szkole Podstawowej Nr 2 w Brzezinach – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Głos zabrała radna Anna Sokołowska, która pogratulowała dyrektorom szkół podstawowych tak 

wysokich wyników egzaminów. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

12.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

12.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2020 rok  

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
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Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”, 

  1. – radny nieobecny podczas głosowania. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2020–2023 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.3.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutu Miasta Brzeziny  

Sekretarz Miasta przedstawiła, a następnie odczytała projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

Następnie poprosiła o wprowadzenie autopoprawki będącej odpowiedzią na uwagę radnej 

Mariety Rdesińskiej zgłoszoną podczas Komisji Statutowej tj. po § 101. dopisać “Rozdział 

numer VII Kluby Radnych”. W związku z tym nastąpi automatyczne przenumerowanie 

rozdziałów do końca dokumentu. 
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zapytał o punktu “Interpelacje i zapytania radnych” - czy 

zapytania również trzeba składać na piśmie? 
 

Pani Sekretarz odpowiedziała, iż w/w kwestię reguluje art. 24 pkt 6 ustawy o samorządzie 

gminnym, który jednoznacznie wskazuje, że zarówno interpelacje, jak i zapytania winne być 

składane na piśmie. Następnie przywołała właściwy artykuł.  
 

Przewodniczący Rady zapytał Przewodniczącego Komisji Statutowej Janusza Nowańskiego, 

czy komisja była jednomyślna opracowując treść nowego statutu? 
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Przewodniczący Komisji Statutowej odpowiedział, iż komisja była jednomyślna w tym 

względzie.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.4.  Rozpatrzenie projektu uchwały o przyjęciu projektu zmian Statutu Muzeum 

Regionalnego w Brzezinach  

Sekretarz Miasta przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Sekretarza Miasta, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.5.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 8 położonych 

przy ulicy Lasockich 

Główny specjalista Wydz. RI Mirosława Terka przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

Następnie przekazała głos głównemu projektantowi zmian p. Pawłowi Niemcowi, który po 

krótce przy pomocy prezentacji multimedialnej omówił wszystkie 3. zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Brzeziny dla działek przy ul. Lasockich, Głowackiego 

oraz Małczewskiej. 

Projekty wszystkich trzech planów były wyłożone do publicznego wglądu, a następnie poddane 

publicznej dyskusji, podczas której nie wniesiono żadnych uwag. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy wszystkie zmiany, które w dniu dzisiejszym będą 

procedowane przez Radę Miasta podyktowane zostały wnioskami właścicielami tamtych 

nieruchomości? 
 

Główny projektant P. Niemiec odpowiedział, że wszystkie zmiany oraz ich zakres wynika 

bezpośrednio ze złożonych wniosków. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Brzeziny dla działek z obrębu nr 8 położonych przy ulicy Lasockich? 
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Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.6.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działki z obrębu nr 8 położonej 

przy ulicy Głowackiego 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 5 położonych 

przy ulicy Małczewskiej 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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12.8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - Kościele S.S. 

Bernardynek p.w. Św. Ducha w Brzezinach przy ul. Kościuszki 1/3 

Główny specjalista Wydz. RI Mirosława Terka odczytała projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.9.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/291/2014 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 24 lipca 2014r. w sprawie nadania nazwy ulicy 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił, a następnie odczytał projekt uchwały – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.10.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ugody 

przed mediatorem 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wyjaśniła, iż Burmistrz proponuje uznać roszczenie powoda w kwocie 33.948,00zł, gdyż jest to 

kwota budowy ogrodzenia, na którą spółdzielnia wystawiła fakturę. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
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Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

nie była jednomyślna, jednak ogólnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił o odczytanie projektu uchwały z wpisaną już kwotą 

uznanego roszczenia. 
 

Sekretarz Miasta odczytała projekt uchwały z naniesioną kwotą 33.948,00zł – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

8. – „za”, 

2. – „przeciw”, 

4. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13. Wolne wnioski i sprawy różne    

Radny Janusz Nowański poruszył temat dostępności instytucji oraz placówek kultury dla 

mieszkańców którzy chcieliby skorzystać z ich usług po godzinie 1600. Mieszkańcy zwracają się 

z prośbą o możliwość skorzystania z zasobów Miejskiej Biblioteki Publicznej jeden lub dwa dni 

w tygodniu w godzinach popołudniowych, tak jak miało to miejsce w poprzednich latach. 

Radny poprosił również, aby na stronie Urzędu Miasta pojawiła się informacja nt. wydłużonych 

godzin pracy Urzędu oraz placówek kultury. 
 

Zastępca Burmistrza obiecał, iż biblioteka wznowi swoje funkcjonowanie w godzinach 

popołudniowych, aby zwiększyć mieszkańcom dostęp do kultury. 

Następnie poinformował, iż Urząd Miasta we wtorki pracuje do godziny 1700.                             

Stosowna informacja zostanie zamieszczona na stronie internetowej Miasta. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki w imieniu mieszkańców ul. D. 

Siedzikówny Inki poprosił o umieszczenie kosza na odpady szklane. 

Następnie przypomniał, iż na jednej z poprzednich sesji wnosił o uprzątnięcie działki przy 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych, która to należy do Miasta. 

Ostatnią kwestią poruszoną przez Wiceprzewodniczącego była konieczność wymiany kosza na 

większy przy siłowni pod chmurką za basenem. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż działka przy ZSP zostanie w trybie pilnym uprzątnięta 

jeszcze przed weekendem. 

Z uwagi, iż do koszy ulicznych wrzucane były odpady przydomowe Miasto usunęło kosze z 

ulicy Siedzikówny Inki. Wskazany jest powrót do tych rozwiązań, jednak wcześniej musimy 

rozwiązać problem porzucania śmieci – poprzez montaż monitoringu. 

Kosz na siłowni za basenem zostanie wymieniony. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska odnosząc się do słów radnego Janusza Nowańskiego 

powiedziała, iż do niej również zgłaszają się mieszkańcy, którzy skarżą się na brak możliwości 

dostępu do biblioteki w godzinach popołudniowych. Poprosiła, aby rozważyć możliwość 

funkcjonowania biblioteki również w jedną lub dwie soboty w miesiącu, aby wszyscy 

mieszkańcy mieli pełen dostęp do książek. 
 

Radna Anna Sokołowska w imieniu mieszkańców Pl. Jana Pawła II zwróciła uwagę, iż na placu 

brakuje koszy ulicznych, co przyczynia się do powstawania tam nieporządku. 
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Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż zostanie to zweryfikowane. Część koszy miała zostać 

wymieniona. Ponadto codziennie grupa interwencyjna sprząta w/w plac. Problem stanowią 

osoby nadużywające alkoholu, które zostawiają butelki oraz pety przy ławeczkach. 
 

Radny Dariusz Guzek poprosił, aby rozważyć możliwość postawienia kosza na śmieci przy 

skrzyżowaniu ul. Potockiego/Kordeckiego. 

Ponowił również prośbę oświetlenia w/w terenu. 
  

Radna Ilona Redlińska poprosiła o zamontowanie koszy na psie odchody m.in. na osiedlu 30-

lecia. 
 

Zastępca Burmistrza zobowiązał się do podjęcia rozmów z prezesem spółdzielni w tym zakresie. 
 

Radny Przemysław Maślanko poruszył 3. kwestie: 

1. parku linowego wraz z skateparkiem, 

2. pozyskania środków z funduszu covidowego na remont basenu, 

3. fatalnego stanu drogi przy ul. Składowej. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż w przyszłym tygodniu zostanie podpisana umowa na 

realizację I etapu parku linowego. Następnie zostanie ogłoszony przetarg. 

Projekt na remont basenu jest gotowy niemniej jednak będzie trzeba poważnie przemyśleć, czy 

będziemy aplikować o środki na ten cel, gdyż złożenie wielu wniosków (również na SOWĘ oraz 

budowę kanału) może spowodować, że nie uzyskamy dofinansowania do żadnego z nich, a 

należy pamiętać, że priorytetem jest odwodnienie miasta i budowa kanalizacji. 

Odnosząc się do kwestii drogi na ul. Składowej Zastępca Burmistrza powiedział, iż decyzja 

zostanie podjęta w zależności od tego jak będzie kształtował się przyszłoroczny budżet. 
 

14.  Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XXXI sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1148 . 

             

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XXXI sesja Rady Miasta Brzeziny z 24.IX.2020r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=bzSMHCaHuXk. 

 

 

        Przewodniczący Rady 

          Grzegorz Maślanko 
 

 


